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Meghívottként jelen vannak: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 16 óra 5 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

Ismertette a napirendi javaslatot, majd kérte a tagokat, szavazzanak a napirendi pont elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendi javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

9/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2015. május 13-ai, munkaterv szerinti, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

1. A Társadalmi és sportcélok megvalósítását szolgáló önkormányzati támogatások elnyerésére kiírt 

pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Társadalmi és sportcélok megvalósítását szolgáló önkormányzati 

támogatások elnyerésére kiírt pályázatok elbírálása 

 

Torma Lajos elnök javasolta, hogy először a sportcélú támogatásokról döntsenek. Indoklásként 

elmondta, hogy kevesebb sportcélú támogatás érkezett, mint társadalmi célú. Így várhatóan a felosztás 

során a sportcélú pályázatok támogatására a 20 M Ft-os keret kevesebb, mint 50%-a is elegendő lesz. 

Jelezte, hogy két pályázót el kell utasítaniuk. Az egyik Szente Eleonóra testépítő, a másik a Vörös 

István Hagyományőrző Kulturális Sport Alapítvány, amely a pályázatában olyan megvalósítandó 

célokat jelölt meg, melyek nem felelnek meg a pályázati kiírásnak. 

Elmondta továbbá, hogy 3 szervezet, az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola Iskolai 

Sportköre, a Ments meg! Oroszlányi Állatvédő Egyesület és a Cirill táncstúdió a pályázati határidő 

lejárta után adta be a pályázatát. Javasolta, hogy méltányosságból a bizottság fogadja be ezeket a 

pályázatokat. Kérte, szavazzanak javaslatáról. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

10/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

pályázatok befogadásáról  

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság befogadja az Oroszlányi Hunyadi Mátyás 
Általános Iskola Iskolai Sportköre sportcélú támogatásra, illetve a Ments meg! Oroszlányi Állatvédő 
Egyesület és a Cirill táncstúdió társadalmi célú támogatásra beadott pályázatát. 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök kérte, hogy először a sportcélú támogatásokat tárgyalják meg. Javasolta, hogy a 

megküldött táblázat alapján haladjanak sorról sorra. Elmondta, hogy Szente Eleonóra testépítő 

pályázatát el kell utasítaniuk, mert nem felel meg a pályázati kiírásnak. Javasolták neki, hogy lépjen be 

valamelyik sportegyesületbe, de ezt a javaslatot Szente Eleonóra nem fogadta el.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy a „Szülők és Pedagógusok a Gyermekekért” Alapítvány 

tavaly társadalmi célú pályázatot nyújtott be.  

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy most sporteszközök vásárlására nyújtottak be pályázatot. 

Részletesen ismertette a pályázatot, majd az alapítvány támogatásra 400 E Ft-ot javasolt. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag magasnak tartotta a javasolt mértéket. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, hogy tavaly Székely Antal bizottsági tag javaslata volt az, hogy 

az iskolai alapítványoknak lehetőség szerint adják meg az igényelt összeget. 

 

Székely Antal bizottsági tag hozzátette, hogy az alapítvány a mostani pályázatában olyan eszközökre 

pályázik, amit egyébként a város költségvetéséből kellene kifizetni iskolai felszerelésre, működtetésre.   

 

Torma Lajos elnök ismertette A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány pályázatát. Javasolta, hogy 500 

E Ft-tal támogassák az alapítványt. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy a sportegyesületeknél figyeltek arra, hogy arányosan 

nagyjából mindenki egyforma támogatást kapjon. Tavaly nem volt indokolt A „Karate a 

Gyermekekért” Alapítvány támogatási összegének lecsökkentése, ugyanis az alapítvány legalább 

annyi gyereket foglalkoztat, mint a dzsúdó egyesület, amely tavaly 1 M Ft-os támogatást kapott. 

Javasolta, hogy A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány 1 M Ft-os támogatást kapjon. Javasolta 

továbbá, hogy a dzsúdósok, az ökölvívók és a súlyemelők is kb. ugyanekkora támogatást kapjanak. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Judo Clubnak 500 E Ft támogatást javasolt. Az Oroszlány Városi 

Súlyemelő Egyesület részére országos verseny miatt 800 E Ft támogatást javasolt. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag az Oroszlány Városi Súlyemelő Egyesületnek 1.350 E Ft-os támogatást 

javasolt. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a legtöbb pályázat – egy-két kivétellel – nem felel meg a 

pályázati felhívásnak. Vagy a pályázati felhívást kell megváltoztatni, vagy az elbírálást kell aszerint 

megtenni. Ha anélkül változtatják meg az elbírálást, hogy a pályázati felhívás marad, akkor egy belső 

ellenőrzéskor nehéz lesz bebizonyítani, hogy az egyesületek mire költötték a pénzt. Elmondta továbbá, 

hogy a pályázati kiírás szerint a pályázatnak tartalmaznia kell a nacionálén kívül a megvalósítandó 

célokat, azok pénzügyi tervezetét (költségvetési tervezetet), stb. Ez a legfontosabb, véleménye szerint 

ennek alapján lehet elszámolni. Felvetette, hogy ha valaki a pályázatában egy vagy két összeget 
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szerepeltet, akkor azzal a szervezettel hogyan lehet szerződést kötni. Javasolta, hogy minden ilyen 

esetben kérjenek hiánypótlást. A költségek esetében pontos és részletes megjelölés kell. Véleménye 

volt továbbá, hogy a vendéglátás, az ajándékozás költségeit eleve ki kell venni a költségek közül, 

hiszen ez reprezentáció, melynek 75% az adótartalma. Véleménye szerint maradni kellene a pályázati 

felhívás eredeti szövegénél. Javasolta, hogy minden olyan pályázót szólítsanak fel hiánypótlásra, 

amelyik pályázatában ezt nem teljesítette. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag egyetértett Székely Antal hozzászólásával, bár véleménye szerint ez a 

felvetés nem ennek az ülésnek lenne a témája. Elmondta, hogy azért is nehéz dönteni, mert nem látják 

a kérelmeket, nem készült előterjesztés. 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy minden egyes pályázatot átnézett. Javaslata összeállításakor 

próbálta az egyensúlyt megtalálni. Annak érdekében, hogy hatékonyan haladjanak, a vitatott 

támogatási összegeket megjelöli és a szavazás előtt visszatérnek azokra. Konkrétan: A karate a 

gyermekekért Alapítvány, az Oroszlány Városi Súlyemelő Egyesület, az Oroszlányi Judo Klub, az 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke Szakosztálya, az Oroszlányi Utánpótlás Futball Club és az 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Egyesület támogatása. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdésére Torma Lajos elnök elmondta, hogy a Vörös István 

Hagyományőrző Kulturális Sport Alapítvány pályázatát nem javasolta támogatni. 

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye szerint nem jó az a metódus, hogy amelyik egyesület magas 

támogatási igényt jelölt meg, annak mindegyiknek egyformán 500 E Ft-ot adjanak. A pályázatok 

tartalmát kell megnézni.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetette, hogy a Vért szakosztályainak támogatása is érdekes kérdés. 

 

Ezt követően a tagok visszatértek A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány pályázatára, melyet Torma 

Lajos elnök és Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertetett. 

 

Torma Lajos elnök a Benedek Elek Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény, Óvoda, 

Általános Iskola, Speciális Szakiskola és Kollégium részére 180.000 Ft támogatást, a C-26 

Postagalamb Sporegyesület részére 80.000 Ft támogatást, A Jóga-klub részére 100.000 Ft-os 

támogatást, a Hamvas Béla Gimnázium és Szakképző Iskola részére 300 E Ft támogatást javasolt.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a Jóga-klub pályázatát, melyet követően 

a tagok 70.000 Ft-os támogatást javasoltak a Jóga-klub részére. 

 

Torma Lajos elnök ismertette a Lehetőség Sportegyesület pályázatát. 300 E Ft-os támogatást javasolt 

az egyesület részére. 

Az Oroszlány Város Diáksport Bizottság részére 240 E Ft támogatást, Oroszlány Város Óvodái 

részére a sportnap megszervezéséhez 300 E Ft-os támogatást javasolt. 

Az Oroszlány Városi Súlyemelő Egyesület részére 800 E Ft támogatást javasolt. Jelezte, hogy ez a 

támogatási összeget még pontosítják. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag 1.350 E Ft-os támogatást javasolt a súlyemelő egyesület részére. 

 

Székely Antal bizottsági tag jelezte, hogy az egyesület egy összeget írt be pályázatába, nem készített 

költségvetés-tervezetet. Hozzátette, hogy az elszámolásnál minden évben baj volt az egyesülettel 

emiatt. Javasolta, hogy a súlyemelő egyesülettől kérjen a bizottság kiegészítést.  

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola Iskolai Sportköre részére 200 E 

Ft támogatást, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola részére 300 E Ft támogatást javasolt. 

Az Oroszlányi Judo Club részére 500 E Ft-os támogatást javasolt, melyre még visszatérnek. 

Az Oroszlányi Kutyás Egyesület részére 200 E Ft-os támogatást javasolt. 
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Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére Torma Lajos elnök ismertette az egyesület pályázatát, 

tevékenységét.  

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke Szakosztálya részére 550 E Ft 

támogatást javasolt, melyet még pontosítani fognak.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, hogy tudomása szerint a szakosztályt az OSZ Zrt. is támogatja. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Utánpótlás Futball Club részére 600 E Ft-os támogatást javasolt, 

melyet még pontosítani fognak.  

 

Torma Lajos elnök Dr. Mátics István bizottsági tag kérésére az OSE-Kószák tevékenységét és 

kérelmét ismertette. 300 E Ft-os támogatást javasolt részükre. 

Az OSZE Labdarúgó Szakosztály részére 300 E Ft-os támogatást javasolt, melyet 250 E Ft-ra 

módosított Papp Péter és Szabó Mihály bizottsági tag javaslata alapján. 

 

Torma Lajos elnök a Vértesi Erőmű SE Tenisz Szakosztály részére 300 E Ft támogatást javasolt.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag támogatási feltételként javasolta, hogy a szakosztály vegye fel 

Oroszlány nevét.  

 

Székely Antal bizottsági tag jelezte, hogy a pálya karbantartására költenék az összeget.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy a Vértesi Erőmű Sport Egyesület, Síszakosztályával, illetve 

a Vértesi Erőmű Sport Egyesületével kapcsolatban is az a véleménye, hogy a támogatás feltétele 

legyen az, hogy ezen egyesületek vegyék fel Oroszlány nevét. 

 

A bizottsági tagok megegyeztek, hogy a Vértesi Erőmű SE Tenisz Szakosztályát 200 E Ft-tal 

támogatják.  

 

Torma Lajos elnök a Természetbarátok Oroszlány egyesület részére 100 E Ft támogatást javasolt. 

Ismételten jelezte, hogy a Vörös István Hagyományőrző Kulturális Sport Alapítvány pályázatát 

elutasításra javasolja, mivel az nem felel meg a pályázati kiírásnak. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az alapítvány pályázatát.  

 

Torma Lajos elnök a Vértesi Erőmű Sport Egyesület, Síszakosztály részére 120 E Ft támogatást 

javasolt.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens a síszakosztály pályázatát, majd a tagok kérdésére 

a Vértesi Erőmű Sport Egyesület pályázatát ismertette.  

 

Székely Antal bizottsági tag javasolta, hogy a Vértesi Erőmű Sport Egyesületet is szólítsák fel 

hiánypótlásra.  

 

Torma Lajos elnök a Vértesi Erőmű Sport Egyesület támogatására 500 E Ft-ot, az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület Ökölvívó Egyesület támogatására szintén 500 E Ft-ot javasolt. 

Javasolta, hogy térjenek vissza azon egyesületek támogatási összegére, amelyek esetében nem jutottak 

egyezségre.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy más az elképzelése. Ismételten hangsúlyozta, hogy a 

karate, a dzsúdó, a súlyemelő és az ökölvívó egyesületeket kiemelten kezelné, ugyanis ott nagy 

létszámban vannak gyerekek. Véleménye szerint ez nagyon fontos szempont. Elmondta, hogy a 

súlyemelőknek 1.350 E Ft-os támogatást, a másik három egyesületnek 1 M Ft-os támogatást javasolt. 
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Torma Lajos elnök 700 E Ft-os támogatást javasolt A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány részére, 

mellyel a tagok egyetértettek. 

 

Mivel az ülésen többször elhangzott, hogy étkezési költséget nem fogadnak be, Szabó Mihály 

bizottsági tag felvetette, hogy költségvetésből támogatják az OSE-t, OSZE-t. Ott is kifizetik az 

étkezés költségeit.  

 

Torma Lajos elnök az Oroszlány Városi Súlyemelő Egyesület részére 1 M Ft támogatást javasolt 

azzal a kiegészítéssel, hogy hiánypótlásra szólítják fel az egyesületet. 

Az Oroszlányi Judo Club részére 700 E Ft támogatást, az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke 

Szakosztálya részére 700 E Ft támogatást, az Oroszlányi Utánpótlás Futball Club részére 600 E Ft 

támogatást javasolt.  

A Vértesi Erőmű Sport Egyesület részére 500 E Ft támogatást javasolt azzal, hogy egészítse ki a 

pályázatát. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Vértesi Erőmű Sport Egyesület 500 E Ft-os 

támogatását úgy tudná elfogadni, ha az SE szakosztályai nem kapnak külön támogatást. 

 

Papp Péter bizottsági tag jelezte, hogy az OSE-Kószákat és az OSE kosárlabda egyesületét is külön 

támogatják. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a Vért SE 500 E Ft-os támogatásával akkor ért 

egyet, ha célzottan kapja az egyesület a támogatást. 

 

Székely Antal bizottsági tag javasolta, hogy a Vértesi Erőmű Sport Egyesület a pályázati adatlaphoz 

nyújtsa be mindazt, ami a pályázati kiírásban szerepel. Jelöljék meg konkrétan, mire kérik a 

támogatást. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó Egyesület részére 650 E Ft-os 

támogatást javasolt. 

Összegezve elmondta, hogy 8.390 E Ft-ot osztottak fel sportcélú támogatásokra. 

Kérte, szavazzanak a Szente Eleonóra és a Vörös István Hagyományőrző Kulturális Sport Alapítvány 

pályázatáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal meghozta a 

következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

11/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

pályázati kérelmek elutasításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága nem támogatja Szente Eleonóra testépítő és a Vörös István Hagyományőrző Kulturális 

Sport Alapítvány pályázati kérelmét. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak a sportcélú 

támogatásokról az elhangzott javaslatok alapján. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

12/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

a sportcélok megvalósítására szolgáló önkormányzati támogatások megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága támogatást ítél meg a sportcélú pályázatokat benyújtók részére az alábbiak szerint:   

 

Támogatást igénylő szervezet Igényelt támogatás Javasolt támogatás 

Szente Eleonóra testépítő    0 Ft 

"Szülők és Pedagógusok a Gyermekekért" 

Alapítvány 491 000 Ft 400 000 Ft 

A „Karate a Gyermekekért” Alapítvány 2 071 000 Ft 700 000 Ft 

Benedek Elek Egységes Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény, Óvoda, Általános 

Iskola, Speciális Szakiskola és Kollégium 187 000 Ft 180 000 Ft 

C-26 Postagalamb Sport Egyesület 80 000 Ft 80 000 Ft 

Jóga-klub 110 000 Ft 70 000 Ft 

Hamvas Béla Gimnázium és Szakképző Iskola 319 980 Ft 300 000 Ft 

Lehetőség Sportegyesület 650 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlány Város Diáksport Bizottság 240 000 Ft 240 000 Ft 

Oroszlány Város Óvodái 450 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlány Városi Súlyemelő Egyesület 3 795 000 Ft 1 000 000 Ft 

Oroszlányi Hunyadi Mátyás Ált. Iskola Iskolai 

Sportköre 305 500 Ft 200 000 Ft 

Oroszlányi József Attila Általános Iskola 299 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Judo Club 1 600 000 Ft 700 000 Ft 

Oroszlányi Kutyás Egyesület 316 000 Ft 200 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke 

Szakosztálya 2 050 000 Ft 700 000 Ft 

Oroszlányi Utánpótlás Futball Club 1 142 000 Ft 600 000 Ft 

OSE-Kószák 650 000 Ft 300 000 Ft 

OSZE Labdarúgó Szakosztály 560 000 Ft 250 000 Ft 

Vértesi SE Tenisz Szakosztály 674 132 Ft 200 000 Ft 

Természetbarátok Oroszlány 400 000 Ft 100 000 Ft 

Vörös István Hagyományőrző Kulturális 

Sport Alapítvány 1 200 000 Ft 0 Ft 

Vértesi Erőmű Sport Egyesület, Síszakosztály  420 000 Ft 120 000 Ft 

Vértesi Erőmű Sport Egyesület 2 050 000 Ft 500 000 Ft 

Oroszlányi Szabadidő Egyesület Ökölvívó 

Egyesület 1 500 000 Ft 650 000 Ft 

összes: 21 560 612 Ft 8 390 000 Ft 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 
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Torma Lajos elnök javasolta, hogy térjenek át a társadalmi célú pályázatok elbírálására. Kérte, hogy 

ugyanúgy soronként haladjanak a támogatási javaslattétellel. 

A HÉBÉ Alapítvány a Művészetoktatásért szervezetnek 350 E Ft-os támogatást javasolt.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a HÉBÉ Alapítvány pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlánkő Természetvédelmi, Hagyományőrző és Turisztikai Egyesület 

támogatására 200 E Ft-ot javasolt. Hiánypótlásként kérte, hogy pontosan mutassák be, milyen 

hátrányos helyzetű gyerekeket kívánnak táboroztatni. 

A Brunszvik Óvodásokért Alapítvány támogatására 150 E Ft-ot javasolt. 

Elmondta, hogy az Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány pályázatát el kell 

utasítaniuk. 

Az Oroszlányi Rákóczi Szövetség Millenniumi Alapítvány támogatására 250 E Ft-ot javasolt. 

A Vértesszentkereszt Alapítvány támogatására 100 E Ft-ot javasolt kiegészítéssel. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az alapítvány pályázatát. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag javasolta, hogy 500 E Ft támogatást adjanak az alapítvány részére 

indulásként. Vértesszentkereszt az egyetlen, nagyobb jelentőségű műemléke Oroszlánynak. 

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy 150 E Ft támogatást adjanak az alapítványnak. 

 

Torma Lajos elnök az Alapítvány az egészséges óvodásokért nevű szervezetnek 200 E Ft támogatást 

javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az alapítvány pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy a Monte Corona Műemlékvédő Közhasznú Egyesület pályázata 

nem felel meg a pályázati kiírásnak. 

A Bránička Gyermek Néptáncegyüttes támogatására 240 E Ft-ot javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a pályázatot. 

 

Torma Lajos elnök 200 E Ft-ra módosította javaslatát, melyet a bizottsági tagok Szabó Mihály 

kivételével elfogadtak. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag 150 E Ft-os támogatást javasolt a Bránička együttes számára. 

 

Torma Lajos elnök a Szlovák Klub részére 250 E Ft-os támogatást javasolt.  

Az Utazók Klubja részére 250 E Ft támogatást javasolt, melyet még pontosítanak.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a klub pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök Oroszlány Barátainak Köre támogatására 900 E Ft-ot, a Magyar Ellenállók és 

Antifasiszták Oroszlányi Csoportja támogatására 50 E Ft-ot javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a csoport pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök elmondta, hogy a KaDarka Színtársulat pályázata nem felel meg a pályázati 

kiírásnak.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a színtársulat pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök a Bányász Nyugdíjas Szakszervezet részére 250 E Ft támogatást javasolt. 

Ismertette a szakszervezet pályázatát. 

Elmondta, hogy az Örökifjak Nyugdíjas Klub pályázata nem felel meg a pályázati kiírásnak. 
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A Sakk Szakkör támogatására 135 E Ft-ot, a Hölgy Klub támogatására 250 E Ft-ot javasolt. 

Az Oroszlányi Bányász Népdalkör Egyesület támogatására 250 E Ft-ot javasolt. 

 

Papp Péter bizottsági tag sokallta a Bányász Népdalkör támogatását, ugyanis a népdalköri találkozó 

szervezésére már adott a képviselő-testület az egyesületnek támogatást. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdésére – Még mindig Lazók Zoltán polgármester az egyesület 

képviselője? – Torma Lajos elnök elmondta, hogy ez nem változott.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint ez így nem helyes.  

 

Torma Lajos elnök a Kertbarátok Köre részére 50 E Ft támogatást, a „KRIDLOVKA” Ifjúsági 

Szlovák Fúvós Egyesület részére 200 E Ft-támogatást javasolt, melyet még pontosítanak. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az együttes pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Ifjúsági- és Társasjáték Klub részére 280 E Ft támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a klub pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök az Életreform Klub részére 75 E Ft támogatást, a Képzőművész Szakkör részére 

30 E Ft támogatást, a Nyugdíjas Értelmiségi Klub részére 35 E Ft támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az Életreform Klub tevékenységét, 

illetve a Nyugdíjas Értelmiségi Klub pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére 250 E Ft támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az egyesület pályázatát, mely alapján a 

bizottság 300 E Ft-os támogatási javaslatot tett. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányi Bányász Hagyományőrző Fúvószenekari Egyesület részére 1.300 E 

Ft támogatást javasolt. 

 

Székely Antal bizottsági tag jelezte, hogy az egyesület az oroszlányi Bányász Nap szervezésére 8 M 

Ft-os támogatást kapott az önkormányzattól. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az egyesület pályázatát. 

 

Papp Péter bizottsági tag javasolta, hogy 1.200 E Ft-os támogatást adjanak az egyesület részére, 

mellyel a tagok egyetértettek. 

 

Torma Lajos elnök a Fénnyel Festők Fotóklubja részére 400 E Ft támogatást, a Pepecsvörk Klub 

(Foltvarró Klub) részére 100 E Ft támogatást, a Vakok és Gyengénlátók KEM Egyesülete Oroszlányi 

Kistérségi Csoport részére 180 E Ft támogatást, az Oroszlányi Evangélikus Kórus és Zenekar részére 

300 E Ft támogatást javasolt. 

Elmondta, hogy a Bakfark Bálint Alapítvány pályázata nem felel meg a pályázati kiírásnak. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az alapítvány pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök az Oroszlány és Térsége Civil Szervezeteinek Egyesülete részére 450 E Ft 

támogatást javasolt. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdésére Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens 

ismertette az egyesület tevékenységét és pályázatát.  
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Torma Lajos elnök a tagok felvetése alapján 400 E Ft-ra módosította javaslatát. 

Az Oroszlányi Evangélikus Egyházközösség részére 70 E Ft-os támogatást, a Generációk Egymásért 

Alapítvány részére 100 E Ft támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az alapítvány pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök a Dr. Balogh Tibor Oroszlány Egészségügyi Alapítvány részére 300 E Ft-os 

támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az alapítvány pályázatát. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag nem támogatta a pályázatot. Véleménye szerint az alapítványt azért 

hozták létre, hogy segítse az egészségügyet. Kérte, hogy erről a pályázatról külön szavazzanak. 

 

Torma Lajos elnök a Magyar Vöröskereszt Komárom-Esztergom Megyei Szervezet Oroszlány 

Területi Szervezete számára a pályázat alapján 100 E Ft támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a szervezet pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök az Életút Oroszlányi Segítők Egyesülete részére 160 E Ft-os támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az egyesület pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök a Mirandolina Alapítvány részére 800 E Ft támogatást javasolt, melyet még 

pontosítanak.  

A Benedek Elek Általános Iskola és Előkészítő Speciális Szakiskola Gyermekeiért Közalapítvány 

részére 58 E Ft támogatást javasolt. 

A Falu Hagyományőrző és Kulturális Egyesület részére 1 M Ft támogatást javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az egyesület pályázatát. 

 

A tagok egyeztetést követően 950 E Ft támogatást javasoltak a Falu - Hagyományőrző Egyesület 

részére. 

 

Torma Lajos elnök a Mozgáskorlátozottak Oroszlányi Klubja részére 100 E Ft támogatást javasolt a 

buszköltség támogatására. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a klub pályázatát.  

 

Torma Lajos elnök az Oroszlányért Polgári Egyesület részére 100 E Ft támogatást javasolt az 

irodalmi est megrendezésére. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette az egyesület pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök a Cirill Táncstúdió támogatására 350 E Ft-ot javasolt. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens ismertette a táncstúdió pályázatát. 

 

Torma Lajos elnök a Ments meg! Oroszlányi Állatvédő Egyesület részére 200 E Ft támogatást 

javasolt, melyet a tagok javaslatára 250 E Ft-ra módosított. 

 

Torma Lajos elnök az Utazók Klubja részére 250 E Ft támogatást javasolt. a „KRIDLOVKA” 

Ifjúsági Szlovák Fúvós Egyesület részére 200 E Ft támogatást javasolt. 
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Torma Lajos elnök a Dr. Balogh Tibor Oroszlány Egészségügyi Alapítvány részére 300 E Ft 

támogatást javasolt azzal a kiegészítéssel, hogy az alapítvány a felhívásnak megfelelően kiegészíti a 

pályázatát. Kérte a tagokat, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

13/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

társadalmi célok megvalósítására szolgáló önkormányzati támogatás megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága 300 E Ft támogatást ítél meg a társadalmi célú pályázatot benyújtó Dr. Balogh Tibor 

Oroszlány Egészségügyi Alapítvány részére. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök javasolta, hogy a Mirandolina Alapítvány részére 1 M Ft támogatást adjanak.  

Kérte, hogy szavazzanak az Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány, a Monte 

Corona Műemlékvédő Közhasznú Egyesület, a KaDarka Színtársulat, az Örökifjak Nyugdíjasklub és a 

Bakfark Bálint Alapítvány pályázatáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal meghozta a 

következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

14/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

pályázati kérelmek elutasításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága nem támogatja az Oroszlányi Bányász Szolidaritási és Kegyeleti Alapítvány, a Monte 

Corona Műemlékvédő Közhasznú Egyesület, a KaDarka Színtársulat, az Örökifjak Nyugdíjasklub és a 

Bakfark Bálint Alapítvány pályázati kérelmét. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak a társadalmi célú 

támogatásokról az elhangzott javaslatok alapján. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 

15/2015. (V.13.) TSPBB határozata 

a társadalmi célok megvalósítására szolgáló önkormányzati támogatások megállapításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága támogatást ítél meg a társadalmi célú pályázatokat benyújtók részére az alábbiak szerint: 
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Támogatást igénylő szervezet Igényelt támogatás Javasolt támogatás 

HÉBÉ Alapítvány a Művészetoktatásért 1 650 000 Ft 350 000 Ft 

Oroszlánkő Természetvédelmi, 

hagyományőrző és Turisztikai Egyesület 900 000 Ft 200 000 Ft 

Brunszvik Óvodásokért Alapítvány 150 000 Ft 150 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Szolidaritási és 

Kegyeleti Alapítvány 161 000 Ft 0 Ft 

Oroszlányi Rákóczi Szövetség 

Millenniumi Alapítvány 250 000 Ft 250 000 Ft 

Vértesszentkereszt Alapítvány  500 000 Ft 150 000 Ft 

Alapítvány az egészséges óvodásokért 500 000 Ft 200 000 Ft 

Monte Corona Műemlékvédő 

Közhasznú Egyesület 342 000 Ft 0 Ft 

Bránička Szlovák Gyermek 

Néptáncegyüttes 240 000 Ft 200 000 Ft 

Szlovák Klub 250 000 Ft 250 000 Ft 

Utazók Klubja 250 000 Ft 250 000 Ft 

Oroszlány Barátainak Köre 1 600 000 Ft 900 000 Ft 

Magyar Ellenállók és Antifasiszták 

Oroszlányi Csoportja 90 000 Ft 50 000 Ft 

KaDarka Színtársulat 413 360 Ft 0 Ft 

Bányász Nyugdíjas Szakszervezet 250 000 Ft 250 000 Ft 

Örökifjak Nyugdíjas Klub 232 000 Ft 0 Ft 

Sakk Szakkör 135 000 Ft 135 000 Ft 

Hölgy Klub 250 000 Ft 250 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Népdalkör 

Egyesület 330 000 Ft 250 000 Ft 

Kertbarátok Köre 50 000 Ft 50 000 Ft 

"KRIDLOVKA" Ifjúsági Szlovák Fúvós 

Egyesület 214 000 Ft 200 000 Ft 

Oroszlányi Ifjúsági-és Társasjáték Klub 280 000 Ft 280 000 Ft 

Életreform Klub 75 000 Ft 75 000 Ft 

Képzőművész Szakkör 70 000 Ft 30 000 Ft 

Nyugdíjas Értelmiségi Klub 160 000 Ft 35 000 Ft 

Oroszlányi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 675 000 Ft 300 000 Ft 

Oroszlányi Bányász Hagyományörző 

Fúvószenekari Egyesület 2 968 000 Ft 1 200 000 Ft 

Fénnyel Festők Fotóklubja 610 000 Ft 400 000 Ft 

Pepecsvörk Klub (Foltvarró Klub) 120 000 Ft 100 000 Ft 

Vakok és Gyengénlátók KEM 

Egyesülete Oroszlányi Kistérségi 

Csoport 185 850 Ft 180 000 Ft 

Oroszlányi Evangélikus Kórus és 

Zenekar 1 100 000 Ft 300 000 Ft 

Bakfark Bálint Alapítvány 450 000 Ft 0 Ft 

Oroszlány és Térsége Civil 

Szervezeteinek Egyesülete 1 489 000 Ft 400 000 Ft 

Oroszlány Evangélikus Egyházközség 70 000 Ft 70 000 Ft 
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Generációk Egymásért Alapítvány 100 000 Ft 100 000 Ft 

Dr. Balogh Tibor Oroszlány 

Egészségügyi Alapítvány* 
*(A 13/2015. (V.13.) TSPBB határozat alapján)  1 750 000 Ft 300 000 Ft 

Magyar Vöröskereszt Komárom 

Esztergom Megyei Szervezet Oroszlány 

Területi Szervezete 260 000 Ft 100 000 Ft 

Életút Oroszlányi Segítők Egyesülete 328 800 Ft 160 000 Ft 

Mirandolina Alapítvány 3 300 000 Ft 1 000 000 Ft 

„Benedek Elek Általános Iskola és 

Előkészítő Speciális Szakiskola 

Gyermekeiért" Közalapítvány 58 000 Ft 58 000 Ft 

Falu- Hagyományörző és Kulturális 

Egyesület 1 200 000 Ft 950 000 Ft 

Mozgáskorlátozottak Oroszlányi Klubja 200 000 Ft 100 000 Ft 

Oroszlányért Polgári Egyesület 300 000 Ft 100 000 Ft 

Cirill táncstúdió 1 000 000 Ft 350 000 Ft 

Ments meg! Oroszlányi Állatvédő 

Egyesület 500 000 Ft 250 000 Ft 

összes 26 007 010 Ft 10 923 000 Ft 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:  azonnal 
Felelős: a határozat végrehajtásáért:  Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök összegezve elmondta, hogy összesen 10.923 E Ft-ot osztottak fel társadalmi célú 

pályázatokra. 

A sportcélú és társadalmi célú felosztást követően 687 E Ft a pénzmaradvány. 

Jelezte, hogy az önálló bankszámlával nem rendelkező civilszervezetek 2015. évi pályázati 

támogatását az önkormányzat a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ részére fogja átcsoportosítani. 

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, a bizottság ülését 18 óra 13 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


